
  

NENAD MATIĆ:  

- Predsjedniče Skupštine, Gradonačelniče, zamjenici, kolegice i kolege,  

Pa ja ću o jednom projektu  

……(Prekid snimke)……  

a dosta dugo traje. Već više od 20 godina Zagrepčanke i Zagrepčani mogu izravno od 

proizvođača jagoda kupovati svježe, zdrave, tog jutra ubrane jagode koje udruga kontrolira. 

Kontrolira sve koji prodaju, kontrolira cijene i kontrolira kvalitetu. Samo da vam napomenem 

da što se jagoda tiče smo samodostatni odnosno proizvođači grada Zagreba valjda jedini 

proizvod pogotovo poljoprivredno-prehrambeni proizvode dovoljno za potrošnju cijelog grada 

Zagreba a znamo kako divlja uvoz hrane i da smo u 99% namirnica uvozno ovisna zemlja.  

Manifestacija ne košta ništa Grad Zagreb, uplaćuje se i za štandove. Ti ljudi, 50 obitelji 

ostvaruju prihode, financiraju se od toga, također uplaćuju u Grad Zagreb, oko tisuću radnika 

je povremeno ili na duže vrijeme aktivirano što se tiče berbe i što se tiče održavanja nasada 

jagoda. I normalno s obzirom na okolnosti krenu razne priče, ljudi se bave raznim nekim 

spekulacijama. Ja mislim da one nisu istinite i mislim da se neki dobri projekti koji su 

funkcionirali, koji su kontrolirani, koji …… Grad Zagreb a svi imamo koristi. Vjerujem da su 

svi zastupnici bar jednom zastali kod štanda i kupili svježe ubrano taj dan jagodu a o nutritivnim 

sposobnostima jagoda ne želim ovdje pričati al' što se tiče kalorija s nula kalorija i s vitaminima 

jedna od najzdravijih namirnica pa vas molim potvrdu odnosno odgovor da će se 23. dani 

zagrebačkih jagoda održati ove godine u gradu Zagrebu i da primite predstavnike udruga koji 

kontroliraju proces, koji certificiraju svoje proizvođače na razgovor. Ako ima bilo kakvih 

nedoumica, ako treba bilo što pojasniti ili ako treba bilo što oni kontaktiraju nadležni ured, s 

njima razgovaraju al' evo htjeli bi i s vama sjesti da pojasne ako postoje bilo kakve nejasnoće 

ili bilo kakvi problemi vezani uz to. To su egzistencije ljudi, ljudi su ušli u ozbiljne investicije 

i bilo bi vrlo loše da se to ne odvije jer to im je jedini način prihoda odnosno prodaje tih jagoda.  

Također samo podsjećam možda da, to je prijedlog, da što prije se isplate potpore male 

vrijednosti  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

za primarnu poljoprivrednu proizvodnju u 2021. godini. Znamo da je teško  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

 

NENAD MATIĆ:  

- u proračunu ali evo predlažem.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo zastupniče. Pitanje je bilo upućeno gradonačelniku, jel' tako?  

 

NENAD MATIĆ:  

- Tako je da.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Gradonačelnik će dati odgovor. Izvolite Gradonačelniče.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Pokušavam nekako što manje spominjati bivšeg gradonačelnika, nekako se što više 

okrenut budućnosti al' nekako mi se stalno vraćaju neke teme koje ne mogu prešutjet.  
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Što se tiče Dana jagoda mislim da to ništa nije sporno u samoj ideji manifestacije i 

vjerujem da će to novi Ured za gospodarstvo i ekološku održivost gdje se sada nalazi i bivši 

Ured za poljoprivredu i riješiti.  

Međutim ja ću vas isto tako podsjetiti da u optužnicama, dijelovima optužnice koji su 

izlazili u medije se spominjalo da doslovce je bivši gradonačelnik određivao gdje će bit koji 

štand od Udruge jagodara i koliko će se zapravo za to naplaćivat. Znači u tom smislu kada smo 

donijeli novu Odluku, jednoglasno ovdje u Skupštini, vezano za Advent, vezano isto tako i za 

druge manifestacije, manifestacije će ići dalje, o tome će odlučivati gdje točno na kojoj lokaciji 

Povjerenstvo za davanje u zakup javnih površina. Međutim prošli su oni dani kada ću se ja bavit 

ne dao Bog time gdje će koji prodavač jagoda dobiti štand ili gdje će se dešavati situacije da 

netko dobije lokaciju a onda u podnajam daje te lokacije i uzima, i uzima nekakvu, nekakvu 

proviziju za to. Ti dani su prošli.  

Znači manifestacije idu dalje ali na transparentan način i u tom smislu mislim da na kraju to bi 

trebalo biti u korist i samih pravih proizvođača jer neće više bit nikakvih posrednika između 

njih i građana kada prodaju svoje proizvedene jagode.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo Gradonačelniče. A sada dajem riječ…  

 

MIRJANA LICHTNER KRISTIĆ:  

- Traženje …… ……  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Aha, traženje, tako je, dodatnog objašnjenja. Izvolite zastupniče Matić.  

 

NENAD MATIĆ:  

- Hvala.  

Ma evo samo kratko. Udruga jagodara zajedno na svojim sastancima definira lokacije. 

Znači nema, da li je bilo kroz povijest ne znam nekih možda pritisaka to bi mogli oni odgovorit, 

al' ono što je sigurno, koliko ja znam nije bilo od njih nikakvih pisama anonimnih da se oni 

bune. I stvarno lokacije su tu da budu u centru grada Zagreba i u okolici gdje su prometna 

mjesta i mislim da sigurno i to je hvala evo da neće biti nikakvih intervencija. Mislim da 

intervencija niti ne treba da se proizvođači moraju sami dogovoriti na koji način će 

funkcionirati. Oni imaju vrlo jasna pravila udruge i u udruzi to definiraju na svojim sastancima. 

Tako da evo sigurno nikakvih što se tiče afera i svega neće biti, a i nisam čuo da su bile jagode 

uključene u prethodne afere al' evo.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ iz klupe:  

- Jesu.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Odgovor će vam dati, pojašnjenje dodatno Gradonačelnik. Izvolite 

Gradonačelniče.   

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Ne želim da ispadne sad da nekakve optužbe na račun Udruge jagodara. Ja samo 

govorim generalno kako su stvari bile i šta izlazi u optužnicama. E sad da li je to točno ili nije 

na kraju će utvrditi sud.  

Međutim ponavljam, suradnja s Udrugom jagodara i svim udrugama poljoprivrednika u 

gradu Zagrebu ide dalje, manifestacije idu dalje ali na transparentan način i bez ovih situacija 



3 

 

da postoji podnajam. Znači to je ono što je ključno. Znači da svi onda poljoprivrednici, 

proizvođači znaju točno po kojoj cijeni zakupljuju određeni štand a što se tiče samih lokacija 

na javnim površinama to isto tako odlučuje Povjerenstvo o davanju u zakup javnih površina. 

Znate da su neki članovi tog Povjerenstva uhićeni itd. i da su tu bile različite afere. Znači niti 

se ja bavim s Povjerenstvom a još manje s manifestacijama gdje će koja bit. Evo. I to mislim 

da će na kraju biti na korist doista svim poljoprivrednim proizvođačima koji su iz grada Zagreba 

ili koji gravitiraju gradu Zagrebu što se tiče tržišta. Koji su iz okolice grada Zagreba.  


